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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 12.12. 2016  v 

RKD  v Sučanoch. 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu 

3.   Mgr. Lenka Žuchová              -   hlavná kontrolórka obce 

P o s l a n c i :    
- viď prezenčná listina 
 

Ostatní prítomní: 

1. Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička 

 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 

 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OcZ 

5. Správy z vykonaných kontrol 

6. Návrh plánu kontrol na 1. polrok 2017 

7. Informácia o stratégii rozvoja Miestnej akčnej skupiny Fatry v Turci 

8. Dodatok č. 2 k Rokovaciemu poriadku OZ obce Sučany 

9. Dodatok č. 4 k VZN č. 5/2008 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení 

školského stravovania 

10. Dodatok č. 6 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl 

a školských zariadení zriadených na území Obce Sučany 

11. Dodatok č. 7 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl 

a školských zariadení zriadených na území Obce Sučany 

12. Dodatok č. 1 k VZN č. 5/2014 o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi a     

mimoriadnej dávky 

13. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2015 o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške 

úhrad za sociálne služby poskytované Obcou Sučany 

14. VZN č. 4/2014 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky a služieb na 

území Obce Sučany 

15. Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2014 o miestnych daniach  

16. Dodatok č. 1 k VZN č. 8/2009 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia  

17. Zmeny rozpočtu obce na rok 2016. 
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18.Návrh rozpočtu obce Sučany na rok 2017 a viacročného na roky 2018 -2019 vrátane  

programového  

19. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce /prevod pozemkov cintorín, pozemky 

SPF, atď/ 

20. Informácia o elektronickej schránke obce 

21. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva Sučany na rok 2017 

22. Správy o činností komisií 

23. Rôzne 

24. Interpelácie 

25. Záver 

 

 

1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 

obecného zastupiteľstva.  

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 

boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 

web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   

 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert Kováč 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení – Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert 

Kováč 

Za:  4 / Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH 

/ 

Proti:  0 

Zdržal sa:  2  / Mgr. Róbert Kováč, p. Jaroslav Makovník / 

Neprítomní:  5 / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD, Martin Rybár, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský / 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Peter Belica 

 

Hlasovanie -  za schválenie overovateľov zápisnice v zložení –MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH,  Ing. Peter Belica 

 

Za:  4 /  Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  2  / Ing. Peter Belica,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH /  

Neprítomní:  5 / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD, Martin Rybár, Bc. Ján 

Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová / 

 

3. Schválenie programu 
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Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia. Informoval, že z programu 

zasadnutia sa sťahujú body 13. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2015 o poskytovaní sociálnych 

služieb, o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby poskytované Obcou Sučany a bod 14. 

VZN č. 4/2014 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky a služieb na území 

Obce Sučany, znenie VZN sa musí prepracovať, budú sa prerokovávať na nasledujúcom 

zasadnutí.  

Mgr. Veronika Ďaďová – príchod 15,15 hod.  

 

Hlasovanie - za schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva  

 

Za : 6 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Ing. 

Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 / Mgr. Veronika Ďaďová / 

Neprítomní:  4 / JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Martin Rybár, Bc. Ján 

Adamovský/ 

 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

 

Prednosta oboznámil poslancov, že uznesenia z posledných zasadnutí OcZ sú všetky splnené  

okrem uznesení, ktoré tvoria samostatný bod programu zasadnutia OZ.  

 

Hlasovanie – za berie na vedomie správu o plnení uznesení OcZ 

 

Za : 7 / Ing. Ján Jamriška,  Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  4  /JUDr. Peter Belica, Martin Rybár, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Bc. Ján 

Adamovský / 

 

5. Správy z vykonaných kontrol 

 

Mgr. Lenka Žuchová oboznámila poslancov s výsledkami vykonanej kontroly k uvedenému 

dňu a to kontroly č. 11/2016 -  Kontrola bola zameraná na kontrolu nakladania s majetkom a 

hospodárenia s finančnými prostriedkami v subjekte Základná škola Sučany v roku 2015 

kontroly č. 12/2016 - Kontrola dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2014 o 

poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi a mimoriadnej dávky.  

Informovala o hospodárení školy, ktorá má prostriedky od štátu /prenesené kompetencie/ od 

obce /originálne kompetencie/ a vlastné príjmy / prenájom priestorov, poplatky ŠKD/. 

Účtovníctvo v škole vedie externá účtovná firma- firma Subako Martin.  

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč – v správe boli niektorí zlé formulácie, a kde sú uvedené vlastné 

príjmy školy 

Vlastné príjmy v škole sú rozpustené vo výdavkoch ako celok.  

Bc. Ján Adamovský – príchod 15,30 hod.  

Starosta informoval, že príjmy ZŠ sú príjmom obce a potom sa posielajú škole naspäť. Príjmy 

sa skladajú zo štyroch položiek, a to z prenesených kompetencií, originálnych kompetencií 

/ŠKD a ŠJ/, vlastných príjmov a účelovo určených financií.  

JUDr. Peter Belica – príchod 15,35 hod.  
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Ing. Eva Bencová – firma Linstrőm - bola zmenená cena len minimálne   

Kontrolórka – nedostatok bol, že nebola zmenená zmluva, aj keď sa menila cena  

Kontrola č. 12/2016 – hlavný nedostatok - rozhodnutia boli podpísané, aj keď neboli dodržané 

podmienky podľa VZN – vyššie sumy príspevku, nedoplatky voči obci, nedoložené všetky 

doklady k žiadosti  

Starosta informoval, že z uvedenej kontroly vzišla potreba zmeny VZN.  

Diskusia: MUDr. Trnovská, MPH – pripomienky k uvedeným nedostatkom vyplývajúcim 

z kontroly – komisia k priznávaniu dávok pristupuje veľmi zodpovedne 

Ing. Eva Bencová – nutné je poskytovať pomoc deťom, potrebné je prepracovať VZN 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie  

 Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol 

- Správu č. 11/2016 z kontroly nakladania s majetkom a hospodárenia s 

finančnými prostriedkami v subjekte Základná škola Sučany v roku 2015 

-  Správu č. 12/2016 z kontroly dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia č. 

5/2014 o poskytovaní jednorázovej dávky v hmotnej núdzi a mimoriadnej dávky 

 

Za : 7 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica/ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 /MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Eva Bencová/   

Neprítomní:  2  / Martin Rybár, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 

 

6. Návrh plánu kontrol na 1. polrok 2017 

 

Hlavná kontrolórka oboznámila poslancov s návrhom plánu kontrol na 1. polrok 2017.  

 

Diskusia:  Ing. Bencová navrhla doplniť jednu kontrolu, a to: Kontrola používania a využitia 

automobilovej techniky a spotreby pohonných hmôt za rok 2016 

 

Hlasovanie – za doplnenie  Plánu kontrol na 1. polrok 2017 v bode 4 o roky 2014 a 2015 

a doplnením bodu 7: Kontrola používania a využitia automobilovej techniky a spotreby 

pohonných hmôt za rok 2016 

 

Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Eva Bencová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / Martin Rybár, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 

 

 Ing. Vladimír Bulej, PhD. – príchod 16,05 hod.  

 

Hlasovanie – za schválenie Plán kontrol na 1. polrok 2017 doplnený v bode 4 o roky 

2014 a 2015 a doplnený o bod 7 Kontrola používania a využitia automobilovej techniky a 

spotreby pohonných hmôt za rok 2016 Uznesenie č. 133 / 2016 

 

Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 
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Ing. Eva Bencová / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  / Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 

Neprítomní:  2  / Martin Rybár / 

 

7. Informácia o stratégii rozvoja Miestnej akčnej skupiny Fatry v Turci 

 

p. Jánošík, manažer skupiny OZ Fatry v Turci informoval poslancov o vzniku OZ Fatry 

v Turci, členmi sú obce dolného Turca / 9 obcí/ a iné subjekty /podnikatelia, občianske 

združenia ap. z týchto obcí/, oboznámil ich so zmyslom fungovania MAS. Podaná je žiadosť 

na pridelenie štatútu a je potrebné spolufinancovanie vo výške 15 tis. EUR, preto je potrebné 

zabezpečiť financovanie. Predstavenstvo sa unieslo, že sa to bude riešiť úhradou 

mimoriadneho členského z 9 obcí podľa počtu obyvateľov. 

Starosta informoval, že členská základňa sa môže rozšíriť, prioritou na riešenie je 

vybudovanie cyklotrás, o príspevok môže požiadať aj nečlen združenia, ale musí mať sídlo 

alebo vyvíjať činnosť v rámci týchto 9 obcí. 

Diskusia:  

Ing. Ján Jamriška – kto bude mať nárok na financie, kto bude môcť požiadať o príspevok 

Mgr. Róbert Kováč – ako vznikal názov 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – zaujímavá aktivita , potrebné bude koordinovať aktivity 

v obciach 

Ing. Eva Bencová – OZ bude fungovať asi len do konca roku 2020, kto môže byť členom 

p. Jánošík – OZ bude fungovať do konca roku 2023, bude fungovať informačná kancelária 

Ing. Peter Belica – finančné príspevky sa majú rozdeľovať v plnej výške 

  

Hlasovanie - za berie na vedomie Informáciu o stratégii rozvoja územia Miestnej akčnej 

skupiny Fatry v Turci 

 

 

Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  1  / Martin Rybár / 

 

 

8. Dodatok č. 2 k rokovaciemu poriadku OZ obce Sučany 

 

Starosta informoval poslancov o potrebe Dodatku č. 2 k Rokovaciemu poriadku OZ obce, 

upresnená doba pre verejnosť. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie -  za schválenie Dodatku č. 2 k Rokovaciemu poriadku Obecného 

zastupiteľstva Obce Sučany 

 

Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  1  / Martin Rybár / 

 

V priestore určenom pre verejnosť vystúpil p. Števček, požiadal poslancov a obec, aby sa 

prihliadalo na dôchodcov a nerobili sa im problémy v ich činnosti.  

 

9. Dodatok č. 4 k VZN č. 5/2008 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení 

školského stravovania 

Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča schváliť 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 4 k VZN č. 5/2008 o výške príspevku za pobyt 

dieťaťa v MŠ, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského 

klubu a v zariadení školského stravovania  

  
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír 

Bulej, PhD / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / Martin Rybár, MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

 

10. Dodatok č. 6 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl 

a školských zariadení zriadených na území Obce Sučany 

 

Starosta informoval, že dodatok je nutné schváliť, nakoľko sa navyšuje náklad na ŠKD v roku 

2016 z dôvodu zvýšenia počtu detí .  

Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča schváliť 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie  - za schválenie Dodatku č. 6 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na 

mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území Obce Sučany 

 

Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / Martin Rybár, JUDr. Peter Belica,  / 

 

11. Dodatok č. 7 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl 

a školských zariadení zriadených na území Obce Sučany 

 

Starosta informoval, že dodatok je potrebné schváliť skôr, ako sa bude schvaľovať rozpočet 

na rok 2017, pretože sa vychádza z nákladov na jednotlivé deti v ŠKD, MŠ ale aj v ŠKD 

v roku 2017.  

Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča schváliť 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 
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Hlasovanie – za schválenie  Dodatku č. 7 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na 

mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území Obce Sučany 

 

Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. 

Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / Martin Rybár, JUDr. Peter Belica,  / 

 

12. Dodatok č. 1 k VZN č. 5/2014 o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi a     

mimoriadnej dávky 

Starosta informoval, že tento dodatok vyplynul z vykonanej kontroly o poskytovaní dávok.  

Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča schváliť 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – soc. komisia dodatok odporúča schváliť, ale je potrebné 

doplniť znenie dodatku v článku 1bod. a) -  a to“ v peňažnej aj nepeňažnej forme.  

Mgr. Belicová – potrebné je aj doplniť v dodatku znenie v časti B v čl. 4 ods. 2 pís. a) – a to o 

„ k 31. 12. minulého roka „ 

 

Hlasovanie –  za schválenie doplnenia znenia dodatku č. 1 k  VZN 5/2014 a to „ 

v peňažnej alebo nepeňažnej forme“ 

 

Za : 9 /p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD,  MUDr. 

Iveta Trnovslá, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška / 

 

Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2014 o poskytovaní jednorázovej 

dávky v hmotnej núdzi a mimoriadnej dávky vrátane vyššie uvedenej zmeny 

 

Za : 9 /p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD,  MUDr. 

Iveta Trnovslá, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška / 

 

13. Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2014 o miestnych daniach  

 

Starosta informoval o potrebe zvýšenia sadzby v miestnych daniach v zmysle platného zákona 

a v prípade lunaparkov v zmysle praktických skúseností. Mení sa znenie ustanovenia § 8 

Sadzba dane ods. 2 písm. b) VZN č. 6/2014 o miestnych daniach na nasledovné znenie: „b) 

stavby na pôdohospodársku produkciu, skleníky, stavby pre vodné hospodárstvo, stavby 

využívané na skladovanie vlastnej pôdohospodárskej produkcie vrátane stavieb na vlastnú 

administráciu 0,12 €/m²“ a mení sa znenie ustanovenia § 18 Sadzba dane časť Ostatné sadzby 

prvá odrážka VZN č. 6/2014 o miestnych daniach na nasledovné znenie: „- za lunaparky a iné 

atrakcie 0,05 € /m²/ za každý celý deň.“ 
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Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča schváliť 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie za schválenie Dodatku č. 2 k VZN č. 6/2014 o miestnych daniach 

 

Za : 9 /p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD,  MUDr. 

Iveta Trnovslá, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška / 

 

14. Dodatok č. 1 k VZN č. 8/2009 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia  

 

Starosta informoval o dodatku k VZN 8/2009, zjednoduší sa vyrubovanie poplatkov pre 

malých znečisťovateľov ovzdušia.  

Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča schváliť 

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia odporúča schváliť 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 1 k VZN č. 8/2009 o ochrane ovzdušia a 

poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

 

Za : 8 /p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Bc. Ján Adamovský, JUDr. Peter Belica, Ing. Eva Bencová,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  3  / Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška, Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 

 

15. Zmeny rozpočtu obce na rok 2016 

Starosta informoval, že navrhnuté zmeny rozpočtu sa týkajú hlavne poníženia použitia 

rezervného fondu, nakoľko sa neuskutočnili rozpočtované investičné akcie.   

Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča schváliť 

Diskusia: 

Ing. Eva Bencová – bežný rozpočet navýšenie v položke 03.2. 0 – 610-mzdy – aký je dôvod 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – navýšenie miezd aj na soc. služby  

Starosta odpovedal, že navýšenie miezd v položke 03.2.0 – hasiči je spôsobené hlavne tým, že 

tu pracujú pracovníci, ktorí zabezpečujú pre obec technické služby /kosenie, vývoz odpadu/ 

Navýšenie miezd na soc. službách je zvýšenie počtu opatrovateliek.  

Hlasovanie – za schválenie zmeny rozpočtu na rok 2016 a to: 

Zmeny v príjmoch: 

 Navýšenie príjmu v položke:  

212 - z prenajatých priestorov ZŠ /vlastné príjmy/                       +7 800,- € 

223 - Poplatky ZŠ /vlastné príjmy /                                            +10 000,- €  

231-Príjem z predaja kapit. aktív drevo, bud. ČOV/                    +4 100,- €  

233 - Predaj pozemkov /Turvod/                                                  +7 900,- € 

 Poníženie nákladov v položke: 

454 - použitie rezervného fondu /nenaplnenie investícií/          -198 300, € 

Zmeny vo výdavkoch: 

03.2.0. - 610 Mzdy /technické zabezpečenie služieb obce, koordinácia pracovníkov VPP, 
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zberný dvor /                                                                                + 10 000,- € 

03.2.0 - 620 Odvody / v závislosti na zvýšení miezd/                   + 5 660,- € 

 06.2.0 - 610 Mzdy /práce na rekonštrukcii nájomných domov, oneskorené preplácanie z 

úradu práce/                                                                                   + 10 450,- €  

06.2.0 - 620 Odvody / v závislosti na mzdu/                                  + 2 300,- €  

06.2.0 - 630 Tovary a služby +1 000,- €  

06.4.0 - 630 Tovary a služby /nákup a výmena LED svetiel/         +7 000,- € 

 06.6.0 - 630 Tovary a služby /preúčtovanie materiálu z rekonštrukcie nájomných domov na 

bežné výdavky - odporúčanie audítora                                             +8 850,- € 

 08.1.0 - 630 Tovary a služby /výmena okien kolkáreň/                   +2 500,- € 

 08.4.0 - 640 Dotácie a členské príspevky /Ríms.katol. cirkev, združenie Fatra/         +3 060,- 

 09.2.1.- 600 Bežné výdavky ZŠ /vlastné príjmy/                            +16 100,- € 

 09.5.0 - 600 Bežné výdavky ŠKD / vlastné príjmy/                        +1 700,- € 

 10.1.2.0 - 610 Mzdy /navýšenie pracovníka/                                   +5 600,- € 

 10.1.20 - 620 Odvody                                                                       +1 430,- € 

 08.4.0 - 717 oplotenie cintorína                                                      - 15 000,- €  

10.7.0 - 717 Rekonštrukcia KC                                                        - 15 000,- €  

06.4-0 – 717 rekonštrukcia VO                                                          - 1 850,- € 

 06.6.0 – 717 rekonštrukcia nájomných domov                                  -8 850,- € 

 06.4.0 - 717 rekonštrukcia VO /použitie na svietidlá BV/                - 7 000,- € 

03.2.0 - 713 Nákup defibrilátora                                                        +1 850,- € 

b) Poníženie investičných akcií z použitia rezervného fondu / vrátenie/ vo výške -198 300,- €  

04.5.1 rekonštrukcia komunikácií a chodníkov - 100 000,-  

04.4.3 územný plán - 7 500,- 

 06.4.0 rekonštrukcia a modernizácia VO - 52 000,- 

 06.6.0 rekonštrukcia nájomných domov - 34 000,-  

09.1.1.1 rekonštrukcia okien v ŠJ MŠ - 4 800,- 

 

 

Za : 6 /p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, 

JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 /, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH/ 

Neprítomní:  3  / Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška / 

 

Potrebné je schváliť aj autoremedúru uznesenia o použití rezervného fondu / poníženie 

použitia / 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie  autoremedúry znesenia č. 32/2016, ods. II. e/ 

 a/ z pôvodného znenia „použitie rezervného fondu vo výške 240.000,- € na kapitálové 

výdavky v roku 2016 a to : prípravná a projektová dokumentácia 10.000,- €, - územný plán 

7.500,- €, - rekonštrukcia nájomných bytov (ul. Pri Váhu) 50.000,- €, - rekonštrukcia ciest a 

chodníkov 100.000,- €, - detské ihrisko 5.500,- €, - rekonštrukcia verejného osvetlenia 

52.000,- €, rekonštrukcia okien v materskej škole 15.000,- €“ 

 b/ na nové znenie „použitie rezervného fondu vo výške 41.700,- € na kapitálové výdavky 

v roku 2016 a to : prípravná a projektová dokumentácia 10.000,- €, - rekonštrukcia nájomných 

bytov (ul. Pri Váhu) 16.000,- €, - detské ihrisko 5.500,- €, - rekonštrukcia okien v materskej 

škole 10.200,- €“ 
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Za : 9  /p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH, , JUDr. Peter Belica,  / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  2  / Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška / 

 

16. Návrh rozpočtu obce Sučany na rok 2017 a viacročného na roky 2018 -2019 vrátane  

programového  

Prednosta  informoval o návrhu rozpočtu obce na roky 2017 – 2019 vrátane programového. 

Mgr. Lenka Žuchová predniesla  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na 

rok 2017, odporúča uvedený návrh rozpočtu na rok 2017 schváliť a na roky 2018-2019 zobrať 

na vedomie.  

Starosta informoval, že sa rozpočtuje aj použitie rezervného fondu, ktorý sa v roku 2016 

nepoužil a pri schvaľovaní záverečného účtu za rok 2016 sa určite bude prerozdeľovať 

prebytok hospodárenia a tento sa môže použiť len na investičné akcie. Určite bude potrebné 

určitú sumu nechať v rezervnom fonde vzhľadom na pretrvávajúci súdny spor s bývalým 

projektovým manažérom. 

Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča rozpočet schváliť so zmenou oproti 

zverejnenému a to: 

10.7.0. – 717 – Rekonštrukcia Komunitného centra        + 10 000,- € 

 06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia nájomných domov            - 10 000,- € 

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč – veľké zvýšenie nákladov na rekonštrukciu nájomných 

kontajnerov, zvýšenie nákladov na vývoz odpadov 

Starosta informoval, že sa jedná o rekonštrukciu aj nájomných domov, nielen kontajnerov. 

Náklady na vývoz odpadu sa navýšili hlavne vývozom odpadu na smetisko PREFY. 

Ing. Peter Belica – v porovnaní s mestom Vrútky máme náklady na vývoz odpadu oveľa 

nižšie 

Ing. Eva Bencová – požiadavka na podrobnejšie rozdelenie nákladov v programovom 

rozpočte, rozdeliť náklady na kultúru / Dom Ď. Langsfelda, RKD, obecná knižnica/ 

 

Hlasovanie -  za schválenie  Rozpočtu na rok 2017 vrátane programového so zmenou 

oproti zverejnenému a to v bode  

10.7.0. – 717 – Rekonštrukcia Komunitného centra + 10 000,- € 

 06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia nájomných domov - 10 000,- € 

 a berie na vedomie Návrh rozpočtu na roky 2018 a 2019 Stanovisko hlavného 

kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2017 

 

Za : 9 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, 

Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH, JUDr. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  / Ing. Ján Jamriška/ 

Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

Starosta informoval aj o potrebe schváliť použitie rezervného fondu na rok 2017. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za schválenie použitia rezervného fondu vo výške 200.000,- € na kapitálové 
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výdavky v roku 2017, a to : prípravná a projektová dokumentácia 10.000,- €, - rekonštrukcia 

nájomných bytov (ul. Pri Váhu) 54.000,- €, - rekonštrukcia ciest a chodníkov 36.000,- €, - 

rekonštrukcia verejného osvetlenia 100.000,- €, 

 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

17.  Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce /prevod pozemkov cintorín, 

pozemky SPF, atď/ 

 

Starosta informoval o prevode pozemkov na cintoríne- rozšírenie. Protokol o prevode 

pozemkov od Okresného úradu v Žiline je potrebné schváliť. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie prechodu vlastníctva predmetu: 

spoluvlastnícky podiel 4/5 na pozemkoch, zapísaných na LV č. 3448 katastrálne územie 

Sučany – parcela KNE 974, druh ostatné plochy o výmere 9471, parcela KNE 975, druh 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 13 m2, parciel KNE 976, druh ostatné plochy o 

výmere 5734, parcela KNE 977, druh ostatné plochy o výmere 42 m2, od Slovenskej 

republiky zastúpenej Okresným úradom v Žiline do vlastníctva obce Sučany podľa 

ustanovenia § 2 zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov. 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

Starosta informoval o zámere obce Sučany uzatvoriť kúpnu zmluvu na parcelu parc. číslo 

KN-C 1708/19 o výmere 347 m2, druh pozemku ostatné plochy zapísaný na LV 4310 

katastrálne územie Sučany v časti „B“ vlastníci a iné oprávnené osoby vedené pod B1 ako 

Slovenská republika v podiele 1/1-ina, pod B2 v správe Slovenského pozemkového fondu na 

výstavbu bytového domu nízkeho štandardu. 

Bc. Ján Adamovský – ekon. komisia odporúča schváliť 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie  Zámeru obce Sučany uzatvoriť kúpnu zmluvu na parcelu 

parc. číslo KN-C 1708/19 o výmere 347 m2, druh pozemku ostatné plochy zapísaný na 

LV 4310 katastrálne územie Sučany v časti „B“ vlastníci a iné oprávnené osoby vedené 

pod B1 ako Slovenská republika v podiele 1/1-ina, pod B2 v správe Slovenského 

pozemkového fondu na výstavbu bytového domu nízkeho štandardu 

b/ Podanie žiadosti obce Sučany o uzatvorenie kúpnej zmluvy na parcelu parc. číslo KN-

C 1708/19 o výmere 347 m2, druh pozemku ostatné plochy zapísaný na LV 4310 

katastrálne územie Sučany v časti „B“ vlastníci a iné oprávnené osoby vedené pod B1 
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ako Slovenská republika v podiele 1/1-ina, pod B2 v správe Slovenského pozemkového 

fondu. 

c/ Poverenie starostu zastupovať obec pred Slovenským pozemkovým fondom 

Bratislava na úkony spojené so žiadosťou obce Sučany o uzatvorenie kúpnej zmluvy na 

parcelu parc. číslo KN-C 1708/19 až do návrhu kúpnej ceny, ktorú predloží Slovenský 

pozemkový fond, Regionálny odbor Martin. 

d/ Návrh kúpnej ceny bude schválený OZ po predložení návrhu Slovenským 

pozemkovým fondom. 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

Starosta informoval poslancov, že pri rekonštrukcii budovy PL nastali problémy, a preto je 

potrebné zrušiť uznesenie č. 79/2016 /firma SOAR Žilina/ z dôvodu metodického usmernenia 

Úradu pre verejné obstarávanie č. 10/2016 zo dňa 13.10.2016, ktorým vydal stanovisko, že 

výstavbu nájomných bytov je potrebné podrobiť verejnému obstarávaniu. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za zrušenie uznesenia č. 79/2016  z dôvodu metodického usmernenia Úradu 

pre verejné obstarávanie č. 10/2016 zo dňa 13.10.2016, ktorým vydal stanovisko, že 

výstavbu nájomných bytov je potrebné podrobiť verejnému obstarávaniu. 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

18. Informácia o elektronickej schránke obce 

 

Starosta informoval, že elektronická schránka je na web- stránke www.slovensko.sk zriadená 

a musí sa využívať. Podpísaná bola zmluva o miniDcome a obce musia komunikovať 

elektronicky a vybavovať všetky žiadosti podané elektronicky.  

Diskusia: Ing. Peter Belica – čo sa dá na stránke zistiť 

Mgr. Žuchová – má byť elektronizácia celej verejnej správy 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie informáciu o elektronickej schránke obce 

 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

19. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva Sučany na rok 2017 

http://www.slovensko.sk/
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Prednosta predniesol Plán zasadnutí OZ na rok 2017 s jednou  zmenou termínu z 10.4. 2017 

na 24.4.2017. 

Diskusia: 

Ing. Eva Bencová – program zasadnutí je veľmi naplnený navrhuje doplniť  jedno zasadnutie 

OZ a to v priebehu mesiaca marec 

 

Hlasovanie – za doplnenie programu zasadnutí OZ - zmenu Plánu zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva obce Sučany na rok 2017, a to jeho doplnenie o jedno zastupiteľstvo na 

mesiac marec 2017 

Za : 8 /p. Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová,  Ing. Eva 

Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. 

Ján Jamriška/  

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 /Ing. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský/   

Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

Hlasovanie – za schválenie Plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Sučany na 

rok 2017 s jeho doplnením o jedno zastupiteľstvo na mesiac marec 2017 a so zmenou 

termínu z 10.4. 2017 na 24.4.2017. 

 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

19. Správy o činnosti komisií 

Bc. Ján Adamovský – ekonomická komisia prerokovala žiadosť MUDr. Laučekovej o zmenu 

účelu použitia poskytnutej dotácie pre volejbalový klub – komisia odporúča žiadosť schváliť 

Mgr. Veronika Ďaďová – zhodnotila činnosť kultúrnej komisie, vyhodnotila priebeh 

Sučianskej zabíjačky, podala návrh na udelenie ceny starostu obce Sučany p. Vojtechovi 

Chládekovi za osobný dlhodobý prínos v oblasti rozvoja kultúry v obci vedením hudobného 

telesa “Heligonkári Chládekovci”  

JUDr. Peter Belica – komisia verejného poriadku – sťažnosť p. Murčekovej bude premlčaná, 

riešená bola svetelná križovatka, zákaz vjazdu do priestorov ZŠ, bude to riešiť štátna polícia 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – sociálna komisia – doriešená dochádza slepých detí, spoločné 

stretnutie lekára a špec. pedagógov, zhodnotenie návštev bývalých občanov obce v dome 

dôchodcov a domoch soc. služieb 

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia – prerokovali žiadosť o poskytnutie dotácie na územný 

plán, p. Michalková - problém prístupovej cesty do záhradkárskej osady, p. Kolčák – výmena 

pozemkov, odkúpenie domu, požiadavka majiteľa PLUTVY  o zmenu UP - komisia odporúča 

schváliť žiadosť, informácia o poskytnutí dotácie na likvidáciu čiernych skládok 

Starosta k problému prístupovej cesty do záhradkárskej osady na Ontáriu citoval vyjadrenie 

k používaniu uvedenej komunikácie k prístupu na pozemky uvedené v maili MO SR 

z 24.11.2015 - „ S poukazom na uvedené skutočnosti a z dôvodu prevencie pre zaistenie 

bezpečnosti a ochrany zdravia, ako aj vylúčenia rizík a faktorov podmieňujúcich vznik úrazu 

nepovolaných osôb na predmetnom pozemku MO SR nesúhlasí s užívaním predmetného 



–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------      

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 12.12.2016 

   

                              15  

pozemku na prístup do záhradkárskej osady, ani s položením betónových panelov na 

komunikáciu.“   

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – ponúknuť im alternatívu na novú prístupovú cestu cez obecný 

pozemok. Tu však otvorená ostáva otázka, kto zafinancuje túto prístupovú komunikáciu. 

Pri miestnej obhliadke bolo zistené, že z cca 150 m prístupovej komunikácie je cca 120 m 

spevnených betónovými panelmi a len cca 30 m nie je spevnených, pričom pri obhliadke 

nebol zistený stav, ktorý by znemožňoval pohyb po tejto komunikácii. Zároveň sa obec 

skontaktuje so zástupcami záhradkárov /predsedom združenia/ a oboznámi ich s iniciatívou p. 

Michalkovej, pričom bude dohodnutý postup riešenia.  

JUDr. Peter Belica ml. – klub suč. turistov so zmenou UP týkajúci sa Plutvy nesúhlasia 

Starosta informoval, že zmluva s environmentálnym fondom na dotáciu je podpísaná, čierne 

skládky sú zlikvidované, obec na spoluúčasť finančné prostriedky má, splnili sa všetky 

podmienky na poskytnutie dotácie. 

Hlasovanie  - za schválenie návrhu na udelenie ceny starostu obce Sučany p. Vojtechovi 

Chládekovi za osobný dlhodobý prínos v oblasti rozvoja kultúry v obci vedením 

hudobného telesa “Heligonkári Chládekovci” a udelením vecného daru v hodnote max. 

100 € . 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

Hlasovanie – za schválenie  autoremedúry uznesenia č. 12/2016, ods. II. písm. e/  

z pôvodného znenia „Športový krúžok Sučany vo výške 150 € na uhradenie dopravných 

nákladov súvisiacich s činnosťou krúžku“  

na nové znenie „Športový krúžok Sučany vo výške 150 € na uhradenie nákladov spojených s 

nájmom telocvične v ZŠ Sučany a materiálne zabezpečenie klubu (dresy, lopty, sieť)“ 

za schválenie  autoremedúry uznesenia č. č. 42/2016, ods. II.písm. e/ 

 z pôvodného znenia „Športový krúžok Sučany vo výške 150 € na uhradenie dopravných 

nákladov súvisiacich s činnosťou krúžku“  

na nové znenie „Športový krúžok Sučany vo výške 150 € na uhradenie nákladov spojených s 

nájmom telocvične v ZŠ Sučany a materiálne zabezpečenie klubu (dresy, lopty, sieť)“ 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

Hlasovanie – za schválenie  

a) predloženie žiadosti o dotáciu na vypracovanie konceptu riešenia Územného plánu 

obce Sučany 

 b) financovanie konceptu územného plánu vo výške najmenej 20 % z celkových 

oprávnených nákladov na účel dotácie podľa § 2 zákona, 

c) zabezpečenie procesu obstarávania a schvaľovania Územného plánu obce Sučany 

potrvá  najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 
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Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

20. Rôzne 

 

Ing. Peter Belica – pripomienka, že obecný rozhlas na križovatke ulíc Jilemníckeho 

a Pionierskej stále nefunguje. Tiež je potrebné prekontrolovať a doplniť dopravné značenie 

tak, aby bolo zrejmé, či časť ulice Jilemnického od spomínanej križovatky smerom 

k železničnej trati (ul. Vrútocká cesta) je jednosmerná, tak ako ostatná časť ul. Jilemníckeho 

v smere k ul. Hlavná. 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – prerokovalo  sa to na stavebnej komisii, je potrebné doplniť 

chýbajúce značky 

Ing. Eva Bencová – požiadala o zmenu účelu použitia dotácie pre OZ Živena – zakúpenie 

pomôcok 

 

Hlasovanie – za schválenie  autoremedúry uznesenia č. 12/2016, ods. III. písm. l/  

a) z pôvodného znenia účelu použitia dotácie MO Živena Sučany, vo výške 450 eur na 

akciu výtvarná súťaž očami detí a na dopravné náklady súvisiace s návštevou iných 

miestnych organizácii Živeny 

b) na nové znenie účelu použitia dotácie MO Živena Sučany, vo výške 450 eur na nákup 
pomôcok a odmien, ktoré budú využívané pri rôznych zábavných a výchovných akciách pre 

deti a na dopravné náklady súvisiace s návštevou iných miestnych organizácii Živeny 

 

Za : 10 / p. Jaroslav Makovník, Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika 

Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   
Neprítomní:  1  / Martin Rybár  / 

 

21. Interpelácie 

Interpelácie neboli 

 

22. Záver  

 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť, 

zaprial im príjemné prežitie vianočných sviatkov  a zasadnutie  OZ ukončil. 

 

Daniela Ligačová 

zapisovateľka         

 

Overovatelia zápisnice:  
 

                                       ..........................................                     ............................................. 

                                             MUDr. Iveta Trnovská                           Ing. Peter Belica 
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  ..........................................                                                   ............................................ 

    Mgr. Vladimír Olbert                                            Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                              starosta obce 
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Prezenčná listina 
 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 12. 12. 2016 v RKD Sučany  

 

Poslanci:   

 

1. Ing. Peter Belica 

2. Mgr. Veronika Ďaďová   

3. Martin Rybár - neprítomný 

4. Ing. Eva Bencová   

5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH   

6. Mgr. Róbert Kováč  

7. Jaroslav Makovník   

8. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

9. Ing. Ján Jamriška     

10. Bc. Ján Adamovský 

11. JUDr. Peter Belica  


